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網上證券交易服務/重設密碼申請表 

Internet Trading Services Maintenance/Password Reset Request Form 
 

客戶名稱 

Account Name 

身份證 / 護照號碼  

ID No. / Passport No.  

戶口號碼 

Account Number 

聯絡電話 

Contact Number 

 

所需網上證券交易服務 Internet Trading Services Request 
(請選擇其中一項 Please select one of the following) 
 
  恢復網上交易服務 (密碼輸入錯誤，網上交易戶被鎖) 

Reactivate Internet Trading Services (The internet trading account is locked with wrong password 
entered) 

 
  申請新網上交易服務密碼(忘記密碼/沒有收到密碼) 

Request New Password for Internet Trading Services (Forgot password / No password received) 
 

有關透過電郵收取密碼 Notes about receiving password via email: 
1. 透過電郵收取網上交易密碼只適用於安裕證券投資有限公司之股票帳戶，密碼會寄送至閣下留存於本公司

紀錄之電郵地址。Delivery of Internet trade password through email is applicable to Securities Account of Prime 
Courage Securities Company Limited only. The password will be delivered to your email address filed with Prime 
Courage Securities Company Limited 

 
2. 透過電郵收取密碼有一定的風險，包括不限於可能會涉及到第三方在未獲授權的情況下查看閣下以電郵方

式收取之網上交易密碼，閣下若因透過電郵收取網上交易密碼而蒙受損失，安裕證券投資有限公司一概毋
須負責。Risk associated with receiving password by email includes but not limited to unauthorized access of 
third party to your internet trading password enclosed in the email. Prime Courage Securities Company Limited 
accepts no liability for any loss incurred from delivery of password to you through email. 

 
本人/吾等已閱讀及同意遵守此申請表所刊載之所有條款及細則。 
I/We have read and agreed to be bound by all the Terms and Conditions contained in this Application Form. 

 

 

 

                                                               
客戶簽署 Client’s Signature(s)            日期 Date 

請用留存於安裕證券投資有限公司紀錄之簽署式樣 

Please use signature(s) filed with Prime Courage Securities Company Limited. 

 
注意 Note﹕ 

1. 請用正楷填寫。 Please complete in BLOCK LETTERS. 

2. 請在適當的地方加上剔號並刪去不適用處。Please tick where applicable and cross out where inapplicable. 
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